



MAJLIS BANDARAYA SEBERANG PERAI

TEKS UCAPAN

**YBHG. DATO' Sr HAJI ROZALI BIN HAJI MOHAMUD
DATUK BANDAR
MAJLIS BANDARAYA SEBERANG PERAI**

SEMPENA

**MAJLIS PELANCARAN HARI BUMI 2021 DI FLEX
PENANG**

TARIKH / MASA / TEMPAT

**20 APRIL 2021 (SELASA)
10.00 PAGI**

**FLEX SYSTEM (PENANG) SDN. BHD.
TAMAN PERINDUSTRIAN BATU KAWAN
SIMPANG AMPAT**

Terima kasih Saudara / Saudari Pengacara Majlis

Yang Dihormati Ahli-Ahli Majlis

Majlis Bandaraya Seberang Perai dan
Majlis Bandaraya Pulau Pinang

Yang Berusaha Ir Hajah Rosnani Binti Mahmud

Setiausaha Bandaraya
Majlis Bandaraya Seberang Perai

Ketua-Ketua Jabatan dan Pegawai-Pegawai Kanan

Majlis Bandaraya Seberang Perai

Yang Berusaha Tuan Muhammad Ezhar Yusuf

Pengarah Perhutanan Pulau Pinang

Encik Viswanathan Paramasivam

Vice President Operation Flex Penang

Encik Ruben Nyul

General Manager Flex System Penang (FSP) – Culture Leader

Vice President, General Manager, Department Heads

Flex Penang

Ketua-Ketua Jabatan dan Pegawai-Pegawai Kanan

Majlis Bandaraya Seberang Perai

Warga Kerja Flex Batu Kawan

Rakan-Rakan Media

Tuan-Tuan dan Puan-Puan yang dihormati sekalian

Bismillahirrahmannirrahim,

Assalamualaikum Warahmatullahi Wabarakatuh,

Selamat pagi dan salam sejahtera,

Alhamdulillah, bersyukur ke hadrat Allah SWT kerana dengan izin dan limpah kurnianya dapat kita bersama-sama berkumpul dan bertemu pada pagi ini dalam Majlis Pelancaran Hari Bumi 2021 anjuran *Flex System Penang*. Di bulan yang mulia ini, saya ingin mengucapkan kepada semua para hadirin yang beragama Islam, “**Selamat Menyambut Bulan Ramadhan**”. Bulan yang penuh barokah dan saya mengharapkan agar kita semua sentiasa melipat gandakan doa agar kita diberi kekuatan dan kesungguhan untuk melawan cabaran pandemik COVID-19 ini.

Saya mengambil kesempatan ini untuk merakamkan penghargaan serta terima kasih kepada Encik Viswanathan Paramasivam, *Flex Penang Vice President Operations* dan pihak Pengurusan *Flex System Penang* di atas kesudian menjemput saya dan MBSP untuk bersama-sama menjayakan program pada pagi ini. Terima kasih juga kepada Yang Berusaha Tuan Muhammad Ezhar Yusuf, Pengarah Perhutanan Pulau Pinang kerana sudi hadir bersama untuk memeriahkan lagi majlis pada pagi ini.

Tuan-Tuan dan Puan-Puan yang dihormati sekalian

Sambutan Hari Bumi merupakan acara tahunan yang disambut pada 22 April setiap tahun di seluruh dunia bermula daripada tahun 1970 dan tahun ini merupakan Sambutan Hari Bumi yang ke-51. Sambutan ini adalah sebagai usaha menghargai bumi dan menyemai rasa tanggungjawab serta meningkatkan kesedaran di kalangan masyarakat untuk melindungi bumi dan alam sekitar. Ianya juga mengajak orang awam untuk bersama-sama memainkan peranan masing-masing dalam mengamalkan gaya hidup hijau sebagai usaha dan sumbangan kepada generasi akan datang. Tema Sambutan Hari Bumi 2021 kali ini adalah “*Restore Our Earth*”.

Saya amat berbangga dengan penglibatan dan sokongan padu yang diberikan oleh *Flex System Penang* yang sentiasa komited untuk menyambut Hari Bumi pada setiap tahun, secara tidak langsung menggambarkan semangat warga kerja *Flex System Penang* yang cintakan kehijauan bumi dan kesejahteraan alam sekitar. Syabas dan Tahniah!

Flex System Penang telah menjadi rakan strategik MBSP sejak 2013 melalui konsep 7Ps (**People, Public, Private, Philanthropy, Philosopher, Planet dan Partnership**), di mana melalui pendekatan 7Ps ini, *Flex System Penang* telah menjalin satu kerjasama dengan MBSP dalam mengembangkan dan mendidik warga kerja *Flex System Penang* dan juga warga Seberang Perai dalam usaha-usaha pemeliharaan dan pemuliharaan alam sekitar dan bumi kita. *Flex System Penang* telah banyak menganjurkan aktiviti-aktiviti dan program bersama MBSP seperti Anugerah Komuniti Mampan, Pertandingan Halaman Rumah Bersih Dan Indah Permatang Nibong, Pembersihan Sungai dan Program Kitar Semula di semua kilang *Flex System Penang* dalam kawasan Seberang Perai.

Tuan-Tuan dan Puan-Puan yang dihormati sekalian

It gives me a great pleasure to be here to celebrate Earth Day with Flex System Penang. I am glad Flex System Penang always has great initiatives. Today 100 trees will be planted in the factory compound in conjunction with Earth Day 2021. Through the natural process of photosynthesis, trees absorb carbon dioxide and other pollutant particulates and emit oxygen. I would encourage community to plant trees at home, in

your community. One acre of trees can remove up to 2.6 tons of carbon dioxide each year.

We had set a guiding principle which spelled “City for all”. This is a clear indication that we need to build this city for the people and by the people. We have set a clear and compelling vision which is **“Seberang Perai aspiring to be a city that is resilient, Inclusive, Green, Competitive and Technology Driven Smart City”**. The outcomes from this vision that can be expected by the people are the transformation of Seberang Perai into a **SMART SUSTAINABLE CITY** by the year 2030. Last but not least, Flex System Penang has done tremendous environment initiatives that help reduce carbon footprint. Congratulations to Mr. Viswanathan Paramasivam, Vice President Operation and your team in Flex System Penang.

Akhir kata, dengan lafaz **BISMILLAH HIRAHMANIRRAHIM**, saya dengan ini merasmikan MAJLIS PELANCARAN HARI BUMI 2021 anjuran *FLEX SYSTEM PENANG*.

Saya sudahi dengan **Wabillahi Taufik Wal Hidayah, Wassalamualaikum Warahmatullahi Wabarakatuh.**

Sekian, Terima kasih, Xie Xie, Nandri, Thank You